

# 「境外置業要究SMART」公開講座

## Public seminar titled “Purchasing Non-local Properties Be SMART”

監管局於2020年3月28日舉行題為「境外置業要究SMART」公開講座，局方因應2019冠狀病毒疫情，首次以網上直播形式進行是次講座。

講座由無綫電視前新聞主播陳聞賢小姐擔任主持，三位來自不同專業範疇的講者，包括冠域商業及經濟研究中心主任關焯照博士、香港經濟投資學院課程總監葉景強先生，以及監管局執行總監陳汝做律師，向網上觀眾分享不同國家的物業市場前瞻，以及購買香港境外物業時須注意的事項。

監管局是次講座於媒體合作夥伴香港經濟日報的Facebook平台上共吸引超過40,000次瀏覽。講座的精華片段已上載至監管局網頁及YouTube頻道。

A public seminar titled “Purchasing Non-local Properties Be SMART” was held by the EAA on 28 March 2020. It was the first time for the EAA to organise a public seminar through online live streaming under the pandemic of COVID-19.

The seminar was hosted by Ms Crystal Chan, former TVB news anchor. Three speakers from different professions, including Dr Andy Kwan, Director of ACE Centre for Business and Economic Research; Mr Yip King-keung, Course Director of 香港經濟投資學院 and Mr Chan U-keng, Director of Operations of the EAA shared their views on the outlook of the property markets in different countries and talked about the important points to note when purchasing overseas properties.

The seminar attracted over 40,000 views from the facebook platform of Hong Kong Economic Times, the media partner of the seminar. Video highlight of the seminar is also available on the EAA’s website and its YouTube channel.



三位講者與主持合照。（左起：葉景強先生、關焯照博士、陳聞賢小姐及陳汝做律師）

Three speakers with the host of the seminar. (From left to right: Mr Yip King-keung, Dr Andy Kwan, Ms Crystal Chan and Mr Chan U-keng)